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کازرون

رئیس دادگستری شهرستان کازرون:

پرونده مسن در دادگستری 
کازرون نداریم

دادگستری شهرستان کازرون 
از سالم ترین واحدهای قضایی در سطح کشور

  و استان فارس است

رئیس دادگستری شهرستان کازرون اظهار کرد: پرونده مسن 
در دادگستری شهرستان وجود ندارد.

انصاری فرد  حجت الاسلام  کشاورز:  داود  خبری/  سرویس 
جمع  در  قضائیه  قوه  هفته  مناسبت  به  خبری  نشست  در 
پرونده های  رسیدگی  گفت:  مطلب  این  بیان  با  خبرنگاران 
مهم،  این  به  رسیدن  با  و  شده  انجام  قضات  تلاش  با  مسن 
چنین  به  رسیدگی  نظر  از  کازرون  شهرستان  دادگستری 

پرونده هایی، در سطح استان طی دو سال اخیر اول است. 
صورت  به  الکترونیکی  ابلاغ  اجرای  از  همچنین  وی 
صددرصدی در سطح شهرستان خبر داد و افزود: طی مدت 
کوتاهی که دفتر الکترونیکی قضایی شهر کازرون شروع به 

کار کرده، 284 پرونده بدون کاغذ ارجاع شده است. 
ارباب  کرامت  موضوع  اینکه  به  اشاره  با  قضایی  مقام  این 
رجوع در دستور کار قرار دارد، خاطرنشان کرد: در اتاق به 
روی همه باز است تا بدون واسطه جهت رسیدگی به مسائل 

خود وارد شوند. 
از  سالم ترین  کازرون  شهرستان  دادگستری  او،  گفته  به 
فارس  استان  و  سالم ترین واحدهای قضایی در سطح کشور 

است.

پروانه بهره برداری منطقه ویژه 
اقتصادی کازرون صادر شد

سرمایه گذاران می توانند درخواست دهند

به گزارش روزنامه طلوع، منطقه ویژه اقتصادی کازرون یکی 
از پروژه های بلاتکلیف این شهرستان بود که در سال ۱۳۸۹ 
کلنگ آن به زمین زده شد و از سال ۱۳۹۶ آماده بهره برداری 
داشتن  عدم  حقوقی،  مختلف  مشکلات  دلیل  به  که  بود 
مصوبات هیئت دولت، عدم استقرار گمرک در کازرون و... 

به بهره برداری نرسیده بود.
اینک پس از یک دوره یکساله پیگیری فشرده دکتر عباسی 
دوانی و تأمین تمام الزامات قانونی و اخذ مجوزهای قانونی 
مشاور  ابلاغ  با  کازرون،  در  گمرک  افتتاح  و  استقرار  و 
پروانه  کشور،  آزاد  مناطق  دبیرخانه  رئیس  و  رئیس جمهور 
این  و  گردید  ابلاغ  اقتصادی  ویژه  منطقه  این  بهره برداری 
تولید  برای  باشد که  منطقه می تواند پذیرای سرمایه گذارانی 
نیاز به تسهیل در واردات مواد اولیه از خارج از کشور داشته 
و یا برای فروش و صادرات تولیدات خود به بازار خارجی 

نیاز به حمایت مشابه مناطق آزاد کشور دارند.
عملًا  اقتصادی  ویژه  منطقه  بهره برداری  پروانه  صدور  با 
گمرک کازرون نیز در مدار فعالیت گمرکات کشور قرار 
صنایع  عموم  منطقه  این  جانمایی  در  همچنین  است.  گرفته 
بر صنایع   مشتمل  محیطی  زیست  رعایت ملاحظات  با  مولد 
بدون  کوچک  صنایع  شیمایی،  فلزی،  غذایی،  کشاورزی، 
شده  پیش بینی  نساجی  صنایع  و  الکتریکی  صنایع  آلودگی، 

است.
از  این پس سرمایه گذاران محلی، خارج  از  اساس و  این  بر 
که  تولیدی  واحدهای  راه اندازی  برای  استان  یا  و  شهرستان 
دارد،  وجود  آن  برای  صادرات  یا  خارجی  واردات  شرایط 
به  اقدام  کازرون  ویژه  فرمانداری  به  مراجعه  با  می توانند 

درخواست استقرار نمایند.

ارسنجان
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان 

ارسنجان خبر داد؛

پیوند سرشاخه کاری ۲۰ هکتار  
باغ های پسته در ارسنجان 

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان از اجرای عملیات 
پیوند سرشاخه کاری ۲۰ هکتار از باغ های پسته این شهرستان 

با استفاده از ارقام تجاری و برتر خبر داد. 
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان، سید ناصر حسینی خرمی 

گفت: سطح زیر کشت پسته در این شهرستان ۲۵۵ هکتار 
شامل ۴۳ هکتار سطح بارور و ۲۱۲ هکتار سطح غیر بارور از 
ارقام اکبری، احمد آقایی، کله قوچی و سایر ارقام با میانگین 

تولید حدود ۸۰۰ کیلوگرم در هکتار است. 
وی افزود: با توجه به شرایط کاهش منابع آبی، کشت پسته 
به دلیل نیاز آبی کم و مقاومت به شوری و  خشکی توصیه 

می شود. 

بیضا

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان بیضا 
خبر داد؛

رونق بازار با شروع برداشت 
سیب زمینی بیضا

برداشت  آغاز  از  بیضا  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
سیب زمینی از شهرستان بیضا و بخش بانش خبر داد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
در  گفت:  امیریان  منصور  بیضا،  شهرستان  جهاد کشاورزی 
شهرستان بیضا کشت سیب زمینی از اول بهمن ماه تا پایان 
فروردین ماه انجام می شود  و برداشت آن از اول تیرماه تا 

10مردادماه ادامه دارد. 
اراضی  هکتار   73 از  سیب زمینی  برداشت  کرد  بیان  وی 
کشاورزی شهرستان بیضا شامل بخش بانش و مرکزی آغاز 
شد که پیش بینی می شود بیش از 2920 تن سیب زمینی روانه 

بازارهای شهرستان و استان های همجوار شود.

استان بوشهراستان بوشهر

گلایه شهروندان بوشهری از کاهش 
سرعت اینترنت در روزهای اخیر

 یک مقام مسئول: مشکلی بابت 
پهنای باند وجود ندارد

  
بوشهر گفت: مشکلی  استان  مدیر تجاری شرکت مخابرات 

از بابت کندی پهنای باند اینترنت در استان بوشهر نداریم.
 به گزارش خبرنگار ایلنا، اگر چه بیشتر فعالیت های تجاری، 
علمی، آموزشی و...در کشور با اینترنت انجام می شود،اما کند 
اینترنت در روزهای گذشته باعث اختلال در  بودن سرعت 
بازار کار شده است. گلایه های متعددی هم از سوی برخی از 
شهروندان هم استانی درخصوص کاهش سرعت اینترنت در 

نقاط مختلف استان بوشهر شنیده شده است.
فعالیت های  از  عمده ای  بخش  که  است  درحالی   این 
دانش آموزان،دانشجویان، هنرجویان مراکز علمی و آموزشی 
طریق  از  می بایست  کرونایی  حاد  شرایط  به  توجه  با   ... و 

فضای مجازی صورت پذیرد.
مشکل پهنای باند در استان نداریم 

بوشهر  استان  مخابرات  تجاری شرکت  مدیر  باره  همین  در 
در گفت و گو با ایلنا با اعلام این مطلب افزود: ما از ابتدای 
سال جاری با پی گیری هایی که از مرکز کشور انجام دادیم، 
افزایش پهنای باند داده شد و در حال حاضر هیچ مشکلی از 

نظر کم بودن سرعت باند در استان نداریم.
سرعت  کندی  از  مشترکی  اگر  افزود:  خواجه ئیان  پویان 
اپراتور  کدام  از  که  شود  بررسی  باید  است  شاکی  اینترنت 
اعلام شماره  با  است  از طرف مخابرات  اگر مشکل  بوده و 

تلفن مشترک، موضوع بررسی خواهد شد.

دشتستان

مؤسس مرکز دشتستان شناسی:

شناخت نایافته های تاریخی 
دشتستان نیازمند باستان شناسی 

بیشتر است
دست  گفت:  بوشهر  استان  شناسی  دشتستان  مرکز  مؤسس 
منطقه  در  بویژه  شهرستان  این  تاریخی  نایافته های  به  یافتن 
کشور  تاریخی  مهم  مناطق  از  یکی  عنوان  پر«به  »پشت 

نیازمند پژوهش های باستان شناسی بیشتری است.
منطقه  این  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  فرد  حیدری  جابر 
مختلف  دوره های  از  آثاری  بودن  دارا  نظر  از  تاریخی 
تاریخی همچون گور دختر و آثار اطراف آن متعلق به دوره 
هخامنشی یا نزدیک به آن است، کوشک اردشیر مربوط به 
و  تاریخی  گورستان های  و  کاروانسراهای  و  ساسانی  دوره 
تپه های کهنسال اهمیت تاریخی و فرهنگی بسیاری دارد و 

شناخت آن نیازمند پژوهش های بیشتری است.

در  دشتستان  ساسانی  هخامنشی  محور  اینکه  بیان  با  وی 
تاریخ خلیج فارس نیز اهمیت بالایی دارد، اضافه کرد: آثار 
هخامنشیان  به  مربوط  کاخ های  مانند  شهرستان  این  تاریخی 
از دوره های کوروش و داریوش به ویژه کاخ های چرخاب، 
بردک سیاه و سنگ سیاه ارزشی جهانی دارد که لازم است 

در آن پژوهش ها و بررسی های جدیدتر صورت گیرد.
این پژوهشگر حوزه های ایران شناسی، ادامه داد: کاروانسرای 
دشتستان  توجه  شایسته  آثار  دیگر  از  برازجان  مشیرالملک 
زمره  در  گرفته  صورت  تلاش های  با  می تواند  که  است 
از  یکی  زیرا  درآید  ایران  جهانی  تراز  کاروانسراهای 
کاربری  و  معماری  با  کشور  کاروانسراهای  بزرگ ترین 

خاص است.
گردشگری،  جاذبه های  دشتستان  کرد:  اظهار  فر  حیدری 
صنایع دستی، مفاخر علمی و فرهنگی و آثار تاریخی متعددی 
از دوره های گوناگون پیش از اسلام و سده های اسلامی بویژه 
دوران میانه و قاجار دارد، از این رو می توان این شهرستان 

را آیینه تمام نمای دوره های تاریخی ایران توصیف کرد.

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم 
در مجلس شورای اسلامی خبر داد؛

استفاده از ظرفیت تولید برق پارس 
جنوبی تا پایان خاموشی ها

در بوشهر
 

نماینده مردم بوشهر، گناوه و دیلم در مجلس شورای اسلامی 
در  مستقر  شرکت های  برق  تولید  ظرفیت  از  بخشی  گفت: 
منطقه پارس جنوبی به شبکه توزیع برق سراسری منتقل شد 
اما برای صفر شدن سهمیه خاموشی استان، باید این ظرفیت 

افزایش یابد.
بررسی  نشست  در  جمیری  عبدالکریم  ایسنا،  گزارش  به 
مشکلات برق با حضور مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
در  تلاش هایی که  همه  با وجود  اظهار کرد:  بوشهر،  استان 
گرفته  بوشهر صورت  استان  در  برق  توزیع  و  تأمین  زمینه 
است مردم ما حال وروز خوشی ندارند و با خاموشی و قطعی 

برق دست وپنجه نرم می کنند.
وی با اشاره به ظرفیت عظیم تولید برق در استان بوشهر بیان 
کرد: با توان بالای تولید انرژی در استان، ما نه تنها در زمینه 
تأمین گاز بلکه در حوزه تأمین برق نیز در حال خدمت رسانی 
به هم وطنانمان در سراسر ایران هستیم منتهی نباید با این همه 

ظرفیت هم استانی های ما دچار رنج و سختی شوند.
رئیس مجمع نمایندگان استان بوشهر افزود: بنده معتقدم که 
مردم  رفاه همه  برای  است  اختیارمان  در  منابعی که  از  باید 
نباید به گونه ای عمل شود که مردم  ایران استفاده شود ولی 
استان احساس کنند با همه داشته ها و توانمندی های موجود 

در حقشان ظلم شده است.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی
 استان هرمزگان:

انکار ابتلا به کرونا علت فوت
 برخی جوانان

 
برای  گفت:  هرمزگان  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 

شروع درمان، به مثبت بودن آزمایش کرونا نیازی نیست.
دکتر حسین فرشیدی در گفت و گو با ایسنا،  افزود: دوم 
تیرماه، ۴ نفر دیگر از بیماران مبتلا به کرونا در هرمزگان 
جان باختند و شمار کل جان باختگان این بیماری در استان به 

هزار و ۴۱۱ نفر رسید.
 ۱۵۲ کرد:  تصریح  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
شدند  بستری  استان  بیمارستان های  در  کرونا  به  مبتلا  بیمار 
استان تحت  بیمارستان های  نفر در  و اکنون درمجموع ۶۵۱ 

مراقبتند.
وی با اشاره به اینکه از مجموع بستری ها، ۸۵ نفر در بخش 
مراقبت های ویژه )آی. سی. یو( بستری هستند و حال ۸ نفر 
برخی جوانان  فوت  اظهار کرد: علت  است،  از آن ها وخیم 
مبتلا به کرونا را انکار ابتلای به این بیماری در ابتدا و دیر 

مراجعه کردن عنوان کرد.
یا  دهم  روزهای  جوانان  از  بسیاری  داد:  ادامه  فرشیدی 
چهاردهم پس از ابتلای به کرونا برای درمان مراجعه می کنند 

و در این زمان درصد بالایی از ریه آن ها درگیر شده است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با تأکید بر اینکه برای 
نیست،  نیازی  بودن آزمایش کرونا  مثبت  به  شروع درمان، 
مشاهده  صورت  در  افراد  دیگر  و  جوانان  کرد:  خاطرنشان 
علائم، منتظر نتیجه آزمایش نمانده و درمان را سریعاً زیر نظر 

پزشک آغاز کنند.

استان خوزستاناستان خوزستان

کدام شهرهای خوزستان شرجی 
می شوند؟

 
 

 

به  اشاره  با  اطلاعیه ای  در  خوزستان  هواشناسی  کل  اداره 
وقوع  و  بالاتر  و  درجه   ۴۹ دماهای  وقوع  تداوم  پیش بینی 

شرجی در سطح استان، هشدار نارنجی صادر کرد.
کل  اداره   ۸ شماره  نارنجی  هشدار  در  ایسنا  گزارش  به 
هواشناسی خوزستان با اعلام وقوع دماهای ۴۹ درجه و بالاتر 

و افزایش رطوبت و شرجی از جمعه تا یکشنبه آمده است:
جمعه: وقوع دماهای ۴۹ درجه و بالاتر در برخی از مناطق 
غربی، جنوب غربی و مرکزی و افزایش رطوبت و شرجی 
شهرهای  مانند  خوزستان  استان  ساحلی  و  جنوبی  مناطق  در 

ماهشهر، بندر امام و هندیجان.
شنبه و یکشنبه: وقوع دماهای ۴۹ درجه و بالاتر در شهرهای 
کرخه،  خرمشهر،  آبادان،  حمیدیه،  باوی،  کارون،  اهواز، 
بستان، هویزه، دشت آزادگان، شوش و در برخی از مناطق 
غربی، مرکزی و افزایش رطوبت و شرجی در مناطق جنوبی 
و ساحلی استان خوزستان مانند شهرهای ماهشهر، بندر امام 

و هندیجان.

ایذه

ایذه، شهری در میان کوهی از زباله
میراثی که در پایان هر دوره شورای شهر 

به شورای جدید می رسد

پسماندهای شهری ایذه در رسانه های مختلف جهانی به یکی 
از مباحث تکراری حول محور مشکلات این شهر طی چهار 
تاکنون  که  است،مشکلی  شده  تبدیل  تاکنون  گذشته  سال 

کسی به فکر آن نیست.
به گزارش خبرنگار ایلنا از خوزستان، تصاویر ارسالی مردم 
از  انبوهی  زیر  در  که  ایذه  شهرستان  اصلی  خیابان های  از 
زباله مخفی شده اند گویای حقیقتی تلخ از وضعیت نابسامان 

بهداشتی در این شهر است.
استانی  مسئولان  و  هستند  عصبانی  وضعیت   این  از  مردم  
کسی   معتقدند  زیرا  می دانند  اتفاق  این  مقصر  را  شهری  و 

پاسخگو نیست.
زباله های بیمارستانی، جداول مملو از زباله، قنات های تاریخی 
و شیرآبه های خطرناک در مسیر آب مصرفی شهر، تخلیه 
زباله ها در تالاب های بندان و میانگران، پسماندهای خطرناک 
کرونایی، سایت راسفند، اعتراضات مدنی مردم محله سرقنات، 
وعده های ماهیانه و شورای شهر ناکارآمد، این ها و انبوهی از 
مسائل این چنینی، عمده ترین دغدغه های مردم ایذه طی چهار 

سال گذشته تاکنون بوده است.
از  که   است  ماندگاری  میراث  عفونی  زباله های  مشکلات 
دوره ای به دوره ای دیگر به شوراها  منتقل می شود هر چند 

دود اصلی آن به چشم مردم می رود.
هرچند بحث دپوی زباله ها در ایذه زندگی مردم را سخت و 
طاقت فرسا کرده، ولی با تمام بدبویی این مشکل اجتماعی، 
این بحران به برگی برنده برای ورود نامزدهای انتخاباتی در 
هر دوره برای رسیدن به کرسی شورای شهر تبدیل گردیده 

است.
و  رسیده  پایان  به  شهری  مسئولان  فرصت  می گویند:  مردم 
برای  نظارتی  دستگاه های  و  مدعی العموم  ورود  خواهان  ما 

برخورد با مسببان این نابسامانی ها هستیم.

اهواز
فرماندار اهواز:

آرای باطله انتخابات شورای شهر 
اهواز برابر متوسط کشوری است

فرماندار اهواز با بیان اینکه ۹۰ درصد آرای باطله انتخابات 
باطله  آرای  گفت:  بوده،  سفید  آرای  اهواز  شهر  شورای 
انتخابات ششمین دوره شورای شهر اهواز ۱۲ درصد آرا بوده 

و مشابه متوسط کشوری و استانی است.
به گزارش ایرنا جمال عالمی نیسی در گفت وگو با شبکه 
دوره  این  در  باطله  آرای  داشت:  اظهار  خوزستان،  استانی 

در  باطله  آرای  درصد،   ۱۲ اهواز  شهر  شورای  انتخابات  از 
آرای  درصد   ۱۳ کشور  در  باطله  آرای  و  درصد   ۱۱ استان 
مأخوذه بوده، بنابراین آرای باطله در اهواز به متوسط استانی 

و کشوری نزدیک است.
رأی  اخذ  شعب  در  که  باطله  آرای  درصد   ۹۰ افزود:  وی 
سفید  آرای  شده،  ارسال  فرمانداری  به  و  تجمیع  و  شمارش 

بوده است.
عالمی نیسی با اشاره به اعتراضات و انتقاداتی که بعد از اعلام 
از شهروندان  اهواز مطرح شده،  انتخابات شورای شهر  نتایج 
و فعالان رسانه ای درخواست کرد که حقایق را روشن کنند 
تا  از فرمانداری سؤال کنند  به اطلاعات،  نیاز  و در صورت 

بتوانند شبهه های ایجاد شده را تبیین کنند.
شهر  شورای  نتایج  اعلام  در  تأخیر  درباره  همچنین  وی 
اهواز گفت: اگر این انتخابات مطابق برنامه به صورت تمام 
توسط  آرا  تجمیع  به  توجه  با  می شد،  برگزار  الکترونیکی 
یا  و  ساعت  یک  از  کمتر  در  را  نتایج  می توانستیم  سیستم، 

صبح شنبه اعلام کنیم.
عالمی نیسی درباره دشواری های شمارش آرای شورای شهر 
شورای  انتخابات  اینکه  به  توجه  با  داد:  توضیح  نیز  اهواز 
شهر همزمان با انتخابات ریاست جمهوری برگزار می شود، 
اولویت شمارش آرا با انتخابات ریاست جمهوری است و تا 
زمانی که صندوق های ریاست جمهوری شمارش و نتیجه آن 

اعلام نشود، شمارش آرای شورای شهر آغاز نمی شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج

رئیس کل دادگستری کهگیلویه
 و بویراحمد در نماز جمعه یاسوج:

اعضای شوراهای کلان شهر 
کهگیلویه و بویراحمد در انتظار 

محکومیت های سنگین
 قضایی باشند

 برخورد شدید قضایی با مدیران متخلف شبکه آرد

 
 

 

پیش  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان  دادگستری  کل  رئیس 
و  تحول  بحث  گفت:  یاسوج  شهر  جمعه  نماز  خطبه های  از 
تحول آفرینی با حضور آیت الله رییسی در دو سال اخیر پیش 
گرفته شد و سند تحول تهیه و به تمام دادگستری های کشور 

اعلام گردید.
به گزارش ایلنا از یاسوج، حسن نگین تاجی گفت: این سند 
تحول در هفت مأموریت برای دستگاه قضایی تعریف شده و 
۲۰ چالش و ۴۷ عامل ایجاد کننده چالش ها و ۷۸ راهبرد در 

این سند پیش بینی شده است.
نگین تاجی با اشاره به تخلفات مختلفی که توسط برخی از 
عظیم  شبکه  استان،  در  داشت:  اظهار  می شود،  انجام  مدیران 
مافیای آرد متعلق به استان با زد و بند خارج می شد و بیش از 
۳۰ میلیارد تاکنون فساد داشتند که با همه برخورد قاطع شد.

اکثراً  ما  استان  که  شیمیایی  کودهای  بحث  در  گفت:  وی 
کشاورز هستند عده ای کودها را خارج از شبکه می فروختند 

و کشاورزان ما دچار مشکل می شدند.
رئیس کل دادگستری کهگیلویه و بویراحمد افزود: برخورد 
با مفسدین خوب است اما اول باید ریشه ها خشکانده شوند، 
گاهی قانون داریم اما به دلایلی متأسفانه اجرا نمی شود، ماده 
باید  زمینه  این  در  که  است  مالی  سلامت  ارتقای  قانون،   ۳

شفافیت مالی در ادارات انجام شود.
استان  در  مختلف  مدیران  تخلفات  به  اشاره  با  تاجی  نگین 
کلان  شهرهای  در  شهر  شورای  اعضای  از  بسیاری  گفت: 
استان منتظر برخورد قاطع و بدون ملاحظات باشند و در آینده 

خبرهای آن منتشر می شود.
ایجاد  بازرسی که در  امنیتی و  نهادهای  تمام  از  وی گفت: 
تشکر  کردند  همکاری  ادارات  در  نظارت پذیری  فرهنگ 
می کنم، ۸۹ درصد از دادرسی های ما به صورت الکترونیکی 
به مرز ۹۹  الکترونیکی  ابلاغ های  بحث  برگزار می شود، در 
درصد رسیده است، در بحث آسیبی که در پرونده های مسن 
پرونده   ۱۴۰ و  است  شده  مختومه  پرونده ها  درصد   ۹۶ بود 

بیشتر نمانده است.
بر  تمرکز  افزود:  بویراحمد  و  کهگیلویه  قاضی القضات 
کار  خویشی  و  قوم  نگاه  داریم،  مدنظر  را  آموزش  موضوع 
را جلو نمی برد و اگر افراد مُجرب کار را به دست بگیرند 
کارها درست می شود که در این زمینه آموزش های مختلفی 
را انجام داده ایم و قوی ترین و بهترین اساتید کشوری با نگاه 
کاربردی در فضای مجازی حاضر می شوند و توضیحاتی به 

مردم می دهند.

درمان  داروهای  هزینه  تأمین  گفت:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بیماران مبتلا به کووید، یک چالش مهم این مجموعه است و هم اکنون بیش از 
۱۴۰میلیارد تومان به شرکت های دارویی بدهکاریم.به گزارش ایلنا از بندرعباس، 
این موضوع  ندادیم  اجازه  تمام مشکلات،  با وجود  اظهار کرد:  حسین فرشیدی 
خللی در روند درمان بیماران ایجاد کند.وی ادامه داد: هر ویال داروی رمدسیویر 
۶۵۰هزار تومان قیمت دارد و به هر بیمار باید در صورت تشخیص پزشک، ۶ویال 

این دارو تزریق شود.فرشیدی اضافه کرد: فقط در یک ماه گذشته ۱۵هزار  از 
ویال از این دارو در استان مصرف شده که هزینه آن نزدیک به ۱۰میلیارد تومان 
است.رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: هم اکنون روزانه بین 
۷۰۰ تا ۸۰۰ ویال از این دارو استفاده می شود و با توجه به روند افزایش بیماران 
بستری ناشی از کرونا در استان برای تیر و مردادماه، حدود ۶۰ هزار ویال از این 

دارو مورد نیاز است که هزینه آن حدود ۴۰میلیارد تومان برآورد شده است.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
بابت داروهای کرونا بیش از ۱۴۰میلیارد تومان بدهکاریم


